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PROTOKÓŁ Nr III/2018 

 

z obrad III sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu, która odbyła się w dniu 29 listopada 2018 r.                       

w sali narad Urzędu Miejskiego w Dzierzgoniu. 

 

Ad punktu 1 porządku obrad  

 

 Przewodniczący Rady – Ryszard Świder o godz. 15:30 otworzył III sesję Rady Miejskiej  

w Dzierzgoniu i po powitaniu gości zaproszonych poprosił radnych o naciśnięcie przycisków  

na portalach do głosowania w cele sprawdzenia obecności. Przewodniczący oświadczył, iż w sesji 

uczestniczy 15 osób, co stanowi ponad połowę ustawowego składu. 

 

W załączeniu lista obecności  

       / załącznik nr 1/  

 

Ponadto w sesji brali udział: 

 

1. Jolanta Szewczun – Burmistrz Dzierzgonia 

2. Wojciech Demko – Zastępca Burmistrza Dzierzgonia 

3. Halina Redlin – Skarbnik Dzierzgonia 

4. Wojciech Budziński – p.o.. Kierownik Referatu Techniczno – Inwestycyjnego 

5. Jerzy Sulim – Zastępca Kierownika Referatu Techniczno - Inwestycyjnego 

6. Ratajczak Aleksander – Prezes Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

7. Magdalena Grodecka – Dyrektor DOK 

8. Barbara Koszewska – Dyrektor Tęczowego Przedszkola w Dzierzgoniu 

9. Przybysz Katarzyna  – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dzierzgoniu 

10. Wincenty Szulga – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bągarcie 

11. Sołdaczuk jadwiga – członek Pomorskiej Izby Rolniczej 

12. Dominika Kulik – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bruku 

13. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli 

 

W załączeniu listy obecności 

 

         / załącznik nr 2-3 / 

    

Ad punktu 2 porządku obrad  

 

 Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad, który Rada przyjęła 

jednomyślnie: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 23 listopada 2018 r. 

4. Przedstawienie informacji z działalności Burmistrza Dzierzgonia w okresie między sesjami. 

a) przedstawienie informacji – ref. Burmistrz, 

b) dyskusja i przyjęcie informacji. 
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5. Interpelacje i zapytania (zgodnie z art. 24 ustawy o samorządzie gminnym – na piśmie). 

6. Przyjęcie informacji w sprawie średniej ceny skupu żyta za 11 kwartałów będącej podstawą 

do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019. 

a) przedstawienie informacji – ref. Skarbnik, 

b) dyskusja i przyjęcie informacji. 

 

7. Przyjęcie informacji w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej 

ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2018 r. jako podstawę 

do naliczenia podatku leśnego na 2019 r. 

a) przedstawienie informacji – ref. Skarbnik, 

b) dyskusja i przyjęcie informacji. 

8. Zmiana uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Dzierzgoniu. 

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Przewodniczący Rady, 

b) zgłoszenie kandydatów, 

c) dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

9. Uchwalenie szczegółowych  warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

 i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Dyrektor MOPS, 

b) dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

10. Określenie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Skarbnik, 

b) dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

11. Uchwalenie opłaty targowej. 

a) przedstawienie projektu uchwały - ref. Skarbnik, 

b) dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

12. Zmiana budżetu gminy na 2018 rok. 

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Skarbnik, 

b) dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

13. Uchwalenie rocznego programu współpracy Gminy Dzierzgoń z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na rok 2019. 

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Z-ca Burmistrza, 

b) dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

14. Wolne wnioski i informacje. 
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15. Komunikaty Przewodniczącego Rady. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

 

W dyskusji wzięły udział następujące osoby: Radny Zbigniew Przybysz oraz Przewodniczący Rady 

Ryszard Świder. 

 

 

Ad punktu 3 porządku obrad  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z  II sesji Rady Miejskiej                      

w Dzierzgoniu z dnia 23 listopada 2018 r., który Rada przyjęła jednomyślnie. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z II sesji rady Miejskiej  

w Dzierzgoniu z dnia 23 listopada 2018 r, który Rada przyjęła 9 głosami „za”, 2 „wstrzymującymi” 

przy 3 „przeciw”.  W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 

Ad punktu 4 porządku obrad 

 

a) przedstawienie informacji z działalności Burmistrza Dzierzgonia w okresie między 

sesjami przedstawiła Burmistrz – Jolanta Szewczun. 

 

W dyskusji wzięły udział następujące osoby: Krzysztof Haber, Radca Prawny Krzysztof 

Brzozowski, Mieczysław Link, Andrzej Pskiet, Ryszard Świder, Czesława Kurak,  

 

Rada Miejska w Dzierzgoniu przyjęła jednomyślnie informację z działalności 

międzysesyjnej. 

 

Ad punktu 5 porządku obrad 

 

W dyskusji wzięły udział następujące osoby: Zbigniew Przybysz, Ryszard Świder, Wojciech 

Demko.  

Radny Zbigniew Przybysz opuścił posiedzenie III sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu. 

Radni Wiesława Grzegowska oraz Rafał Żemojdzin złożyli na ręce Przewodniczącego Rady 

interpelację. 

                                                                                                                        /załącznik nr 4-5/ 

 

Ad punktu 6 porządku obrad 

 

           

a) przyjęcie informacji w sprawie średniej ceny skupu żyta za 11 kwartałów będącej 

podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019 przedstawiła Skarbnik  

– Halina Redlin. 

                                                                                                                     / załącznik nr 6/ 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację w sprawie średniej ceny skupu 

żyta za 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019, którą 

Rada przyjęła 14 głosami „za”. W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
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Ad punktu 7 porządku obrad 

a) przyjęcie informacji w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej 

ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2018 r. jako podstawę 

do naliczenia podatku leśnego na 2019 r. przedstawiła Skarbnik – Halina Redlin. 

 

                                                                                                                           /załącznik nr 7/ 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację w sprawie średniej ceny sprzedaży 

drewna, obliczonej według średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy 

kwartały 2018 r. jako podstawę do naliczenia podatku leśnego na 2019 r., którą Rada przyjęła  

14 głosami „za”. W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 

 

Ad punktu 8 porządku obrad 

 

a) zmiana uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Dzierzgoniu przedstawił Przewodniczący Rady – Ryszard Świder.  

          / załącznik nr 8/ 

  

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt zmiany uchwały  

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu, który 

Rada przyjęła 14 głosami „za”. W głosowaniu brało udział 14 radnych.   

 

 

W załączeniu uchwała Nr III/14/2018. 

          / załącznik nr 9/ 

 

Ad punktu 9 porządku obrad 

 

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi,  

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia opłat, jak również 

trybu ich powołania przedstawiła Pani Hrynkiewicz. 

     

          / załącznik nr 10/ 

                  Dyskusji nie było. 

 

   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia opłat, jak również trybu ich powołania, który Rada 

przyjęła 14 głosami „za”. W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 

 

  W załączeniu uchwała Nr III/15/2018. 



5 

 

          / załącznik nr 11/ 

 

Ad punktu 10 porządku obrad 

 

a) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

przedstawiła Skarbnik – Halina Redlin. 

     

          / załącznik nr 12/ 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, który Rada podjęła 12 

głosami „za” przy 2 głosach  „wstrzymujących się”. W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 

   W załączeniu uchwała Nr III/16/2018. 

 

          / załącznik nr 13/ 

 

 

Ad punktu 11 porządku obrad 

 

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia opłaty targowej przedstawiła Skarbnik – Halina 

Redlin. 

     

          / załącznik nr 14/ 

Dyskusji nie było. 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia opłaty targowej, który Rada podjęła 14 głosami „za”.  W głosowaniu 

brało udział 14 radnych. 

 

  W załączeniu uchwała Nr III/17/2018. 

 

          / załącznik nr 15/ 

 

Ad punktu 12 porządku obrad  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok. 

          / załącznik nr 16/ 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały  

w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok, który Rada podjęła 14 głosami „za”.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 

   W załączeniu uchwała Nr III/18/2018. 

          / załącznik nr 17/ 
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Ad punktu 13 porządku obrad  

 

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dzierzgoń  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2019 przedstawiła Skarbnik – Halina Redlin. 

     

          / załącznik nr 18/ 

Dyskusji nie było. 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały  

w sprawie w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dzierzgoń  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2019, który Rada podjęła 14 głosami „za”. W głosowaniu brało 

udział 14 radnych. 

 

 W załączeniu uchwała Nr III/19/2018. 

 

          / załącznik nr 19/ 

 

 

Ad punktu 14 porządku obrad 

1) Rafał Żemojdzin zapytał czy zostało coś zmienione w schemacie Urzędu Miejskiego  

w Dzierzgoniu, jeżeli tak to kiedy i gdzie się to ukazało? Czy zastępca Burmistrza  

jest nieetatowym? Czy został ogłoszony konkurs na Kierownika Referatu Organizacyjnego? 

2) Tomasz Przybilski poruszył temat o przejęciu od Skarbu Państwa dróg takich jak droga  

w Blunakach oraz Stara Wieś, my tam nie mamy nawet kawałka drogi gminnej, nic nie 

możemy tam zrobić. Poprosił o przejęcie tych dróg od Skarbu Państwa. Wspomniał  

o doświetleniu Starej Wsi i miejscowości Blunaki. 

3) Mieczysław Link poprosił o przyjrzenie się problemu z dowozem dzieci z Piasków  

do szkoły. 

4) Lucyna Maczyszyn zapytała czy będą autobusy do Żuławki, bo mieszkańcy nie mają jak się 

dostać do lekarza czy gminy? 

5) Krzysztof Haber zapytał o zaległe sprawy dotyczące usterki po podtopieniach oraz sprawa 

dotycząca Stowarzyszenia. Poprosił również o przyjrzenie się sprawie bieżących 

podtopieniach, może fachowiec by tej sprawie się przyjrzał aby zniwelować te podtopienia. 

6) Wiesława Grzegowska zapytała o remont schodów i chodników na osiedlu Krasickiego,  

czy regulacja ze wspólnotą była zrobiona? 

7) Tomasz Przybilski korzystając z okazji, że jest Przewodnicząca Rady Powiatu przypomniał 

o drodze, która prowadzi na Starą Wieś. Tam są dwie drogi które do miejscowości 

prowadzą, obydwie są drogami powiatowymi i od wielu lat nie były naprawiane. 

Przewoźnik nawet nie chce zajeżdżać po dzieci bo te drogi są w fatalnym stanie. 

8) Mieczysław Link poprosił interwencję w agencji o przekazanie gruntu pod wiatraki. 

9) Andrzej Pskiet przypomniał o odzyskaniu od Skarbu Państwa działek na Westerplatte,  

bo to za długo trwa. 

10) Mirosław Szmigiel poprosił o interwencję w sprawie przejazdu przez most, ponieważ  

ta droga jest nieprzejezdna, parę płyt trzeba by było podnieść, ponieważ płyty  

są poprzesuwane. Zgłosił o sprawdzenie lamp na terenie Bągartu. 

11) Zbigniew Czechowski poprosił Radną Powiatu o naprawę drogi na ulicy Przytulnej. 
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Ad punktu 15 porządku obrad 

  

Przewodniczący Rady – Ryszard Świder przypomniał radnym o składaniu oświadczeń 

majątkowych oraz przeanalizowanie planów pracy Komisji. 

Wiceprzewodnicząca Rada – Czesława Kurak poinformowała, że po analizie i rozmowie  

z Młodzieżową Radą opiekunem nadal będzie Dariusz Browarczyk. 

 

Ad punktu 16 porządku obrad  

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady – Ryszard Świder o godz. 18:00 

zamknął III sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu. 

 

Załącznikiem Nr 20 jest nagranie z obrad III Sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu, dostępne  

w Biurze Rady. 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodniczący Rady 

 

Agnieszka Gumuła                         Ryszard Świder 

 


